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L´última reunió amb REE enutja els alcaldes
del Gironès i el Pla de l´Estany
Reiteren que soterrar la MAT és una decisió política i alerten
que França treballa ja en el traçat dels Pirineus

GIRONA| ROSER REYNER
Els alcaldes de Sant Gregori, Jordi Noguer, i de Palol de Revardit, Jordi Xargay, van expressar ahir
el seu malestar pel contingut de la reunió a què van ser convocats per Red Eléctrica de España
(REE, l'empresa pública que construeix la línia de Molt Alta Tensió) i la Generalitat de Catalunya fa
unes dues setmanes. La trobada havia de servir per informar-los sobre l'estat de l'avantprojecte de la
línia en el tram entre Bescanó i Palol de Revardit, després que abans de l'estiu de l'any passat s'hi
presentessin les al·legacions. Malgrat tot, els dos batlles van lamentar ahir que només se'ls parlés de
canvis mínims en el traçat i que en cap moment es preveiés la possibilitat de soterrar la línia. Per la
seva banda, el president de l'Ammat (Associació de Municipis afectats pel pas de la MAT), Francesc
Xavier Quer, va recordar que, des de França, institucions, empresa i ciutadans treballen ja per
consensuar el traçat de la línia al seu pas pels Pirineus, cosa que acabarà afectant el traçat gironí.
Fa unes dues setmanes els alcaldes de Palol, Sant Gregori, Canet d'Adri, Bescanó i Cornellà del
Terri, així com el president de l'Ammat, es van reunir amb el delegat de REE a Catalunya, Lluís
Pinós, i amb el subdirector d'Energia de la Generalitat, Agustí Andreu. L'objectiu era informar-los
sobre l'estat de l'avantprojecte de la línia en el tram entre Bescanó i Palol, inclòs alhora dins el futur
projecte executiu del tram Bescanó-Santa Llogaia.
Els alcaldes es van mostrar ahir molt insatisfets del resultat de la reunió, i van coincidir a denunciar
que només se'ls va informar de petits canvis de traçat de la línia "per allunyar-la d'unes cases i
apropar-la a d'altres", es queixava Noguer. En canvi, "esperàvem un canvi d'actitud perquè ens
havien dit que buscarien solucions a les al·legacions, i soterrar la MAT no és una qüestió econòmica,
sinó política", va afegir.
Per la seva banda, Quer va advertir ahir que aquesta mateixa setmana França ha constituït la mesa de
concertació que ha de permetre a tots els actors implicats en la línia consensuar un traçat pels
Pirineus


